
Augmenta la població de
matiietes,  que proliferen a les
platges .de Castelló i 1’Escala

H. B. / Castelló/l’Escala

A les zones de costa, com
Castelló i PEscala,  s ‘ha vist
darrerament un augment de
la població de marietes, un
insecte  de la familia dels
escarabats que resulta
benefciós  per als  conreus  de
fruiters 0 per a les plantes’
ornamentals, ja que
s ‘alimenta del pugó.’ El 1
Servei de Control de
MoSquits  diu  ,que  no es pot
considerar una plaga.

- Les marietes han aparegut,
darrerament, a les zones de
platja de Castelló, com a la
Rubina, i també a 1’Escala.
Segons el Servei de Control de
,Mosquits, aquests insectes són
a tot arreu, pero la seva presèn-
cia es nota mes a les terrasses
de les platges dels  110~s  més
turístics.

Sense existir cap raó concreta
per l’augment  d’aquestes
marietes, quan hi ha gran
proliferació al camp, els
insectes-s’escampen, ja que són
voladors, i es llavors quan fan
acte  de presencia a zones on  no
estem acostumats a veure’ls.

Aquest  tipus d’escarabat
prové de les zones de vegetació
i es  beneficiós, segons el servei
de control de mosquits, per als
conreus, ja que es menja el
pugó de les plantes.

De diferents  tipus

D’aquests animals  se n’han
vist de diferents tipus, tots de
la família dels escarabats
(Coccinellidue), pero  amb
característiques diferents, com
el nombre de taques que tenen

il

Les marietes s6n  beneficioses per als conreus

al darrere. Són.tscarabats  amb
doble ala, de color entre verme11 ’

Són benejicioses  per als
conreus  perquè

s’alimenten del pu@  de
les plantes

i taronja.
El fet que sigui tan present

darrerament, segons el Servei
de Control de Mosquits, 6s  un
fenomen natural, ja que un any

podenhaver-n’hi més o.menys
indistintament.

Segons el servei de ‘control de
mosquits, la seva presencia pot
molestar pero  són beneficioses
per als fruiters i les flors
ornamentals pel fet que
‘s’alimenten d’altres animals
que són nocius per a aquestes
plantes.

Tot i la gran presencia
d’aquests insectes a les zones de
Castelló o llEscala,  el Servei

de Control de Mosquits afirma
que no es pot considerar una
plaga de marietes.


